
Nowe Miasto Lubawskie, dnia 7 lipca 2022 r. 

BR.0003.22.2022

Jan Rochewicz 

Radny Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

W nawiązaniu do prośby o udzielenie informacji na temat ilości hektarów gruntów przeznaczonych

pod budowę ferm fotowoltaicznych na terenie gminy Biskupiec według  decyzji wydanych w 

ostatnich 4 latach, informuję, że w latach 2017 - 2022 według stanu na dzień 1.07.2022 r. na teren 

gminy Biskupiec wydano 11 decyzji, w których powierzchnia zajęta pod farmy fotowoltaiczne 

wynosi łącznie 24.60.28 ha.  

Andrzej Ochlak
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Sporządził Marek Szychowski


